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Pan 
Artur Kijewski
Radny Rady Miasta Kalisza

dot. Interpelacji w sprawie realizacji zadania pn.   „Szczypiornicki kompleks boisk sportowych”  

W odpowiedzi na pismo z dnia 24 października 2019 r. informuję, że Miasto Kalisz

przeanalizowało możliwości  realizacji  powyższej inwestycji.  Z uwagi na fakt,  iż w chwili

obecnej  w  Budżecie  Miasta  nie  ma  wolnych  środków finansowych,  które  można  byłoby

przeznaczyć na to zadanie, realizacja inwestycji w roku 2019 nie jest możliwa.  

Jednak  wychodząc  na  przeciw  oczekiwaniom  zarówno  Pana  jak  i  mieszkańców  osiedla

Szczypiorno informuję, iż w przypadku znalezienia wolnych środków w Budżecie Miasta na

rok 2020, przedmiotowa inwestycja zostanie potraktowana jako priorytetowa i przekazana do

realizacji. 




